
卡特彼勒（苏州）
物流有限公司                                        

卡特彼勒（苏州）物流有限公司（“卡特彼勒苏州物流”）是卡特彼勒的全资子公司，隶属于卡

特彼勒企业系统集团全球供应网络事业部。公司于 2009 年 10 月在苏州工业园区注册，2010 年 8 月

正式运营。卡特彼勒苏州物流拥有 12000 平方米的保税和非保税仓库，现有 120 多名员工。

作为卡特彼勒全球采购网络节点之一，卡特彼勒苏州物流依托卡特彼勒全球供应商资源，
通过集中采购和物流整合，向卡特彼勒全球制造工厂和一级供应商提供制造标准小件和其它

零部件。卡特彼勒苏州物流将标准的服务体系扩展到全球 29 家卡特彼勒工厂和超过 100 家

一级供应商，并向 4家卡特彼勒中国工厂提供线边补货服务。公司不断积累经验，优化流程，
向卡特彼勒全球工厂提供最具性价比的生产用零部件物流服务。

卡特彼勒（苏州）物流有限公司                              
地址：江苏省苏州工业园区千人街 152 号 C22 仓库
邮编：215121
电话：(86-512) 6873 5700
传真：(86-512) 6271 2051/2



卡特彼勒（苏州）物流有限公司 

卡特彼勒苏州物流致力于遵循卡特彼勒生产体系中的可持续发展，开展了多个六西格玛项目和快速改进研讨会。

到 2014 年 3 月，卡特彼勒苏州物流实现向客户累计发送超过两百万盒制造标准小件的目标。卡特彼勒苏州物流还因

卓越表现荣获了所在事业部 2012 年度副总裁质量竞赛冠军和 2013 年度卡特彼勒环保卓越金奖。

2012
正式以整个集装箱方式大批向美国物流中

心出口标准小件

荣获所在事业部 2012年度副总裁质量竞赛

冠军

正式通过 ISO9001: 2008质量管理体系认证  

2009
公司成立	

2010
正式运营

2011
开始向卡特彼勒中国其他工厂和海

外客户出货

2013
连续1000天安全无工伤事故	

荣获 2013年度卡特彼勒环保卓越金奖
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Caterpillar (Suzhou) 
Logistics Co., Ltd.                                        
Caterpillar (Suzhou) Logistics Co., Ltd. (“Caterpillar Suzhou Logistics”) is a Caterpillar wholly owned subsidiary under 
the Global Supply Network Division of the Caterpillar Enterprise System Group. The facility was registered in Suzhou 
Industrial Park in October 2009 and officially opened in August 2010. It covers 12,000 square meters of bonded and non-
bonded warehouses. The facility has more than 120 employees.

As a part of the Caterpillar global supply network, which relies on Caterpillar global supplier resources, 
Caterpillar Suzhou Logistics provides H2K (Hand-weight 2-box Kanban) and other parts to Caterpillar facilities 
worldwide and to tier-1 suppliers through centralized purchasing and logistics integration. Caterpillar Suzhou 
Logistics has expanded its standard service system to 29 Caterpillar facilities and more than 100 tier-1 
suppliers worldwide, and it provides Point of Use (POU) services to four Caterpillar facilities in China. The 
facility continually accumulates experiences and optimizes processes to provide the most cost-effective logistics 
services of production-used parts to Caterpillar global facilities.

Caterpillar (Suzhou) Logistics Co., Ltd.                                 
Address: C22 Warehouse, No. 152 Qianren Street, Suzhou Industrial Park, 
Jiangsu Province, China 
Postcode: 215121
Tel: (86-512) 6873 5700
Fax: (86-512) 6271 2051/2



Caterpillar (Suzhou) Logistics Co., Ltd. 

Caterpillar Suzhou Logistics is committed to continuous improvement of the Caterpillar Production System and has launched several 6 Sigma 
projects and rapid improvement workshops. By March 2014, the facility achieved the record of shipping a total of two million H2K boxes to 
its clients. It also won the 2012 Vice President’s Quality Award and 2013 Caterpillar Environmental Excellence Gold Award as the result of 
excellent performance.

Milestones

2012
Started to export H2K to US logistics centers in 
large batches in the form of Full Container Load.

Awarded the 2012 Vice President’s Quality Award.

Obtained the ISO9001:2008 Quality Management 
System Certificate

2009
The facility was established.	

2010
Started official operation.

2011
Began delivering goods to other 
Caterpillar China facilities and overseas 
customers.

2013
Celebrated 1,000 days without recordable injuries.

Awarded the 2013 Caterpillar Environmental 
Excellence Gold Award.	
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